

الرقم : 1438 / 106 / 2024

التاريخ : 26 / 12 / 2024

الموافق : 25 / جمادى الآخر / 1446

تعميم Circular

رقم (١٧٣) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

By virtue of the provisions of Article (22/D) of Directives of Listing Securities on the ASE, and with reference to the BANK AL ETIHAD (UBSI) letter dated 23/12/2024 (copy is attached), regarding the suspension of trading of the "BANK AL ETIHAD BONDS D01" due to the approaching maturity date of the interest payment on the mentioned bonds, which is due on 03/01/2025.

Kindly note that the above mentioned corporate bonds will be suspended from trading as of Monday 30/12/2024. Trading in the corporate bonds shall be resumed as of Sunday 05/01/2025.

Best Regards,,

مازن نجيب الوثافي/ المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

استناداً لأحكام المادة (22/د) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان، وبالإشارة إلى كتاب شركة بنك الإتحاد رقم 2024/9100/201 تاريخ 2024/12/23 (مرفق صورة عنه)، بخصوص طلب إيقاف التداول بـ "أسناد قرض بنك الإتحاد بالدولار الأمريكي (1)" بسبب اقتراب موعد استحقاق دفعة الفائدة على الأسناد المشار إليها أعلاه والتي تستحق بتاريخ 2025/01/03.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول بالأسناد المشار إليها أعلاه اعتباراً من صباح يوم الاثنين الموافق 2024/12/30 على أن يعاد التداول بالأسناد اعتباراً من صباح يوم الأحد الموافق 2025/01/05.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

CC: - Jordan Securities Commission

- Securities Depository Center
- BANK AL ETIHAD.
- Operations Department.

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- شركة بنك الإتحاد.

- دائرة العمليات.